
 

 

Mailadres secretariaat:   wnw_batauzuid@hotmail.com 

 

 

Aanwezig: Karel Riemersma, Marjon Huls(secretaris), Erik van de Voort 

(voorzitter), Padmini Kanhai, Audrey Story, Ingrid de Vries 

(penningmeester),Jos de Vries, Ivon van Wijngaarden, Lotte Freyee.                                                                                                                                                                    

Vaste genodigden: Marieke Schouten (wijkwethouder)        , Ron Belonje (wijk 

coördinator). 

Extra genodigde: geen 

Buurtvertegenwoordigers: Hans Eimers t.b.v. de Edelstenenbuurt en tevens lid 

Wijknetwerk). 

1. Opening en vaststellen van de agenda.  

Erik van de Voort opent de vergadering en heet iedereen welkom. 

    

2 Afwezig. 

Afmeldingen met kennisgeving: Ans Wilbrink, Ada Herweyer 

(buurtvertegenwoordiger Namengaardes) en Hans Geerars. 

 

3 Mededelingen. 

Geen mededelingen. 

 

4  Verslag vergadering WNW 11 december 2024 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 
5 Financieel overzicht 2025 
Ingrid geeft een toelichting op de stand van zaken.  
Onze bij de gemeentelijke subsidieaanvraag behorende begroting is gebaseerd 
op ruim € 15.000 aan uitgaven en € 11.000 aan inkomsten. Dus een tekort van 
circa € 4.000; dit hoeft voorshands geen probleem te zijn omdat er een positief 
eindsaldo was/is over 2024 van ongeveer datzelfde bedrag.  
Omdat de gemeente ons uiteindelijk over 2025 een lagere subsidie heeft 
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toegekend is het noodzakelijk dat wij onze uitgaven naar beneden proberen bij 
te stellen. Daartoe hebben we inmiddels als bestuur ook besloten.  
Het aantal vergaderingen van het wijkplatform wordt gemaximeerd op 4 per 
jaar en na de zomer zal de locatie verschuiven van De Partner naar Buurtplein 
Batau. Bovendien zullen de eigen bestuursvergaderingen de ene keer bij de 
voorzitter en de andere keer bij de penningmeester thuis worden gehouden. 
Dat levert bij elkaar een besparing op van ruim € 1.000. 
Verder hebben we besloten het aantal bloemenbaskets met 6 te verminderen 
hetgeen ook een besparing van circa € 1.000 oplevert. 
Ook zijn we bezig om onze inkomsten uit advertenties iets te vergroten. 
Hans Eimers merkt op dat er nog een besparing is in te boeken bij de kosten 
voor de jaarlijkse waardering. Die staan ingeboekt als uitgave voor € 360, maar 
er worden 10 cadeaubonnen uitgereikt, dus dat bedrag moet verlaagd worden 
naar € 300. Bespaart ook weer iets. 
Het bestuur zal in de loop van het jaar waar nodig verder bijsturen op de 
financiën.  
 
6 Punten van uit / voor wijk en gemeente:  
a. AED. 
Ron Belonje meldt dat de Stichting Hartslag goed bezig is. Praktisch heel Batau 
is voorzien van AED’s volgens de norm. Als er nog interesse is voor het volgen 
van een cursus kan men zich daarvoor melden bij Ron Belonje (eenieder). 
Degenen die een cursus hebben gevolgd kunnen desgewenst een app 
downloaden. Via die App krijgt men dan rechtstreeks bericht als er iemand in 
de eigen buurt nodig is om de AED te starten.  
b. Verwijderen klimrek Martinusgaarde / Venkelgaarde 19, 21, 23. 
Ron Belonje vertelt dat het gehele klimrek ivm veiligheidsaspecten is 
verwijderd. Kritiek vanuit het wijknetwerk is dat hierover vooraf totaal niet is 
gecommuniceerd. Omwonenden werden verrast. Dit moet, naar het oordeel 
van het wijknetwerk, voortaan toch echt anders kunnen! (Ron Belonje). Het 
wijknetwerk gaat ervan uit dat op dezelfde locatie zsm een identiek klimrek 
wordt terug geplaatst, er werd immers goed gebruik van gemaakt en 
veroorzaakte geen enkele overlast. Van de zijde van de gemeente wordt in 
eerste instantie gesuggereerd dat het feit dat ter plaatse een ecologische zone 
vigeert een belemmering zou zijn voor terugplaatsing. Door Jos de Vries wordt 
onderbouwd dat dit juridisch geen enkele belemmering is om een identiek 
klimrek op dezelfde locatie terug te plaatsen. Dat gaat immers om een 
onderhoudssituatie en dat kan geheel vergunningsvrij gebeuren net zoals 
overigens de sloop door de gemeente van het oude klimrek zonder enige 
vergunning en procedure is gebeurd.  



 

 

Afgesproken wordt dat Ron Belonje het wijknetwerk op de hoogte houdt.  
c. Herinrichting Walnootgaarde 
Geconstateerd wordt dat ook hierover niet is gecommuniceerd met het 
wijknetwerk. Er wordt intussen gelukkig goede voortgang gemaakt met deze 
herinrichting.   
d. Heropening Kruidentuin 
Dit vindt plaats op 15 maart om 11 uur door onze eigen wijk wethouder 
Marieke Schouten. Uiteraard in aanwezigheid van de betrokken vrijwilligers. 
Iedereen is welkom.  
e. Kennismaking Lotte Freyee 
Lotte stelt zich voor. Ze is opbouwwerker via Movactor (het gat kleiner maken 
tussen feitelijke ondersteuning en de behoefte daaraan). Hans geeft aan dat 
het project Knabbel en Babbel een nuttige ingang zou kunnen zijn voor de rol 
van Lotte. Hans en Lotte gaan onderling afstemmen.  
Lotte zal (via het secretariaat) een tekst aanleveren over haar rol e.d. ten 
behoeve van de website en ook een foto tbv het zg. smoelenboek. 
f. Meldingen door Yvon 
Yvon geeft aan dat meldingen die zij heeft gedaan niet of niet adequaat 
worden opgepakt. Yvon zal die meldingen doorgeven aan Ron. De 
wijkwethouder zegt toe binnenkort bij Yvon eens op de koffie te gaan om eea 
door te spreken.  
g. Kunstproject Gebouwendriften 
Ron kondigt aan dat het kunstproject in de Gebouwendriften binnen afzienbare 
tijd van start gaat; er zijn 6 locaties geselecteerd. Ron zal een tekst maken over 
dit onderwerp tbv de website en dit doorsturen naar het secretariaat en Karel.  
h. Warm welkom in de Muntenbuurt en de Gebouwendriften 
De gemeente, de corporaties, Movactor en het bestuur van het wijknetwerk  
hebben samen gebrainstormd over een aanpak om nieuwe bewoners “een 
warm welkom” te heten. Dit zal komende tijd worden toegepast; Erik maakt 
daarover een artikel voor de website en geeft dat door aan het secretariaat en 
Karel.  
i. Insectenhotel Braamgaarde 
Deze is recent vernield. Ron kondigt aan dat er samen met kinderen van groep 
7 en 8 van de Margrietschool een project zal worden opgezet voor een 
vervanging met hopelijk een educatief effect. Ron gaat na of hij daar een mooi 
beknopt verslag van kan maken tbv de website van het wijknetwerk. Inclusief 
een foto met de deelnemende kinderen.  

 
7 Werven tbv organisatie rommelroute en extra 
buurtvertegenwoordigers. 



 

 

Er zal één flyer worden gemaakt (voortouw Erik) met een duidelijke oproep. 
Deze zal worden verspreid in de brievenbussen. 
 
8 Rondvraag.  
Geen 
 
Volgende vergadering is op 14 mei 2025 om 19.30 uur in de Partner. 
 


